
Zápis ze setkání Unie rodičů - 20.6.2024 od 17,00 hod.  

 

Úvodní slovo pana ředitele, přivítání. 

Zaslání prezenční listiny.  

 

Úvod ředitele školy: 

• Omluvení nepřítomnosti členů školské rady. 

• Zdůvodnění, proč byla odděleno jednání Školské rady (ŠR) a Unie rodičů (UR) 

– iniciativa předsedy ŠR. 

o Jednání ŠR proběhlo 19. 6. 2024.   

• Informace o konkurzu.  

o Rada města akceptovala výsledek konkurzního řízení,  

o byl vyhlášen nový konkurz, přihlášky je možno posílat do 29.7.2024. 

o minimálně několik týdnů bude ZŠ bez ředitele, školu bude po tuto dobu 

řídit stávající zástupkyně ŘŠ pro 2. stupeň.  

 

Dále již podle předem zaslaného programu jednání 

 

• Informace o činnosti školy za školní rok 2023/24 

• Dílčí vyhodnocení školního roku 2023/24. 

• Info. o zápisu do prvních tříd.  

o Ve spolupráci se ZŠ Nádražní a rodiči (duplicitní přihlášky) se podařilo 

přijat děti dle přání rodičů. Obě školy přijaly obdobný počet žáků. 

o Na ZŠ Komenského nastoupí do dvou tříd celkem 40 žáků. 

• Vzdělávací cíle – ve školním roce nebylo žádné omezení provozu školy, 

dohnaly se veškeré postcovidové resty. Splnilo se vše, co se naplánovalo. 

Splněny byly i mimoškolní akce.  

• Příprava školy na rok 2024/2025 - bude počet tříd klesne z 26 na 24 tříd. Školní 

družina bude mít 6 oddělení (o jedno méně jako letos).  

• Na víceletá gymnázia odchází 6 žáků (po 5. ročníku).  

• Personální zajištění školy. 

o S výjimkou nejasnosti obsazení pozice ředitele školy je vše připraveno 

– zajištěno. 

▪ Případný nový ředitel školy však může v tomto učinit změny, 

které nelze nyní předjímat.  

• Další termín jednání UR 

o Lze předpokládat, že budou probíhat v obvyklých termínech – začátek a 

konec školního roku. Definitivní scénář však určí až nové vedení školy. 

o RŠ se dle zákona musí sejít min. 2x ročně – činnost si určují členové ŠR 

v čele se svým předsedou. 

 

V rámci diskuse bylo projednáváno: 

• Možnost změny zástupců rodičů ve Školské radě (rodiče) 

• Kdo bude vést školu, když konkurz bude nejdříve až v polovině srpna a stávající 

ŘŠ je odvolán z funkce k 31. 7. 2024. Případně co se stane, pokud ani po 

druhém kole nebude nikdo do funkce radou města jmenován. (rodiče) 

• Informuje o skupině pro děti do 6 let - bude nově na ulici Javorová (J. Horák). 

• V září se bude na zastupitelstvu města řešit stavba nové školy (J. Horák). 

• Do budoucna bude možná chybět místo pro 140 dětí v ZŠ (J. Horák). 



• Rekonstrukce jídelny – opět se zvýšila celková cena.  

o Začne se renovovat zřejmě na jaře r. 2025. (J. Horák) 

 

• Poděkování rodičů za přípravu deváťáků k příjímacím zkouškám (rodiče). 

• Jak to vypadá s odklady, je jich opravdu tolik? (rodiče)  

• Problematika přípravné třídy.(rodiče) 

• Návrh na dohled příslušníka městské policie - ráno u přechodů ze staré části 

města do nové? U hotelu, koupaliště - tedy tam, kde není světelný přechod? 

(rodiče) 

• Vyjádření rodičů k iniciativě žáků 9. roč. - petice. 

• Problematika konkurzu na místo ředitele ZŠ 

o Otázky rodičů x odpovědi J. Horáka a ředitele školy 

 

Jednání bylo ukončeno po dvou hodinách.  

 

  

 


